
 

Protokół Nr  XLV/2022 

z sesji Rady Gminy Wolanów z dnia 24 czerwca 2022 roku 

 

Ad. 1  

Przewodniczący Rady Gminy Wolanów Jacek Murawski o godz. 14.00 otworzył XLV/2022 

sesję Rady Gminy Wolanów. W sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi kworum niezbędne do 

prowadzenia obrad oraz podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności w załączeniu).  

 

Ad. 2 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  obrad z poprzedniej sesji.   

4. Informacje Komisji o ich pracach między sesjami Rady.  

5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami.  

6. Wnioski i zapytania radnych. 

7. Raport o stanie Gminy Wolanów za 2021 rok. 

a. prezentacja Raportu o stanie Gminy Wolanów za 2021 rok, 

b. debata nad raportem, 

c. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wolanów wotum zaufania.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego zakładu 

opieki zdrowotnej - Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wolanowie  

za 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji 

kultury - Gminnego Centrum Kultury i Biblioteki w Wolanowie za 2021 rok. 

10. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy i sprawozdania finansowego za 2021 rok. 

a. sprawozdanie opisowe z wykonania budżetu gminy i sprawozdanie finansowe za 

2021 rok, 

b. opinia RIO, 

c. dyskusja, 

d. podjęcie uchwały  w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania Wójta z 

wykonania budżetu za 2021 rok i sprawozdania finansowego. 

11. Absolutorium dla Wójta Gminy za 2021 rok. 

a. wniosek Komisji Rewizyjnej, 

b. opinia RIO, 

c. dyskusja, 

d. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wolanów na lata 2022 – 2032. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wolanów. 

15. Wolne wnioski i informacje.  

16. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie porządek obrad. 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przez Radę Gminy Wolanów 

przy 14 głosach „za”. 

 

Ad. 3 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono uwag. W głosowaniu jawnym przy 14 

głosach „za”  protokół Nr XLIV/2021 z sesji Rady Gminy Wolanów z dnia 23 maja 2022 roku 



został przyjęty przez Radę Gminy Wolanów. 

 

Ad. 4 

Wszystkie komisje stałe Rady Gminy odbyły posiedzenie wspólne w dniu 13 czerwca. 

Przedmiotem posiedzenia było zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady 

Gminy Wolanów.  Wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie. 

Omówione zostały również sprawy bieżące. W dniu 30 maja Komisja Rewizyjna zakończyła prace 

nad przygotowaniem absolutorium dla Wójta za 2021 rok formułując stosowny wniosek  

o udzielenie absolutorium.  

 

Ad. 5 

Wójt Gminy Wolanów Pani Ewa Markowska – Bzducha przedstawiła sprawozdanie z pracy 

w okresie między sesjami, informując: „Od ostatniej sesji zwyczajnej w dniu 23 maja 2022 r. 

pracowaliśmy głównie nad tegorocznymi inwestycjami. Trwają prace na budowie dróg gminnych 

Garno-Młodocin i Wola Wacławowska, dziś wprowadzamy do budżetu odszkodowania za 

wywłaszczenia związane z procedurą ZRID. Prace idą szybko i wydaje się, że wykonawca ukończy 

obie budowy przed terminem. Obie inwestycje mają okres realizacji 11 m-cy. Rozpoczęliśmy 

również prace bieżące na drogach odnawianie rowów, remonty bieżące i koszenie poboczy. W tym 

roku koszenie poboczy wykonuje Spółdzielnia Socjalna Pożyteczni, która boryka się z problemami 

z personelem, na razie przyjęto priorytet przygotowania dróg, którymi w Boże Ciało przechodzi 

procesja. Ale oczywiście wszystkie drogi dotychczas koszone zostaną pokoszone. Personel 

Spółdzielni zostanie uzupełniony i mam nadzieję, że prace nabiorą dynamiki.  

Ostatnio otworzyliśmy oferty na realizację inwestycji wodociągowo-kanalizacyjnych, na które 

uzyskaliśmy dofinansowanie w wysokości 95% wnioskowanych środków z I edycji Programu 

Inwestycji strategicznych Polski Ład. I okazało się, że koszt inwestycji szacowany w sierpniu ub 

roku na 7,5 mln zł, w czerwcu b.r. potencjalny wykonawca oszacował na 11,3 mln zł. Przypomnę, 

że na tę inwestycję składają się: budowa ponad 6 km sieci kanalizacyjnej i około 400 m sieci 

wodociągowej, budowa przepompowni wody w Garnie oraz przepompowni wody w Bieniędzicach, 

a także wiercenie dwóch studni pod nowe ujęcie wody w Mniszku. Na przetarg wpłynęła tylko 

jedna oferta, zaprosiliśmy wykonawcę do negocjacji podczas których osiągnęliśmy redukcję ceny o 

480 tys. zł. Na szczęście w listopadzie ub. roku otrzymaliśmy subwencję wodociągowo-

kanalizacyjną, która umożliwia nam uzupełnienie brakującej kwoty ponad 6 560 tys. zł, na które 

otrzymaliśmy promesę z  Polskiego Ładu. Dotychczas środki te utrzymywaliśmy na lokacie. I dziś 

w projekcie uchwały budżetowej mamy rozwiązanie tejże lokaty i wykorzystanie środków na te 

inwestycje. Planowany czas realizacji tych inwestycji  określiliśmy na 15 m-cy od podpisania 

umowy.  

Podpisaliśmy już umowę z wykonawcą projektu na parking z zieleńcem obok budynków urzędu na 

działkach 14 i 15. Mamy nadzieję na realizację tej inwestycji w 2023 r.  

W dniu 9 czerwca otworzyliśmy oferty na  wykonanie termomodernizacji wraz z wymianą pokrycia 

dachowego budynku świetlicy w Wawrzyszowie i okazuje się, że wszystkie oferty, a wpłynęło ich 

siedem opiewają na znacznie wyższą kwotę. Dlatego dziś w projekcie uchwały budżetowej jest 

propozycja zwiększenia założonej kwoty o 180 tys. zł, tak aby móc podpisać umowę na realizację z 

najtańszym oferentem. Czas realizacji do połowy grudnia. Po rozliczeniu inwestycji uzyskamy 

zwrot w wysokości 170 tys. zł. Co nastąpi na początku 2023r.   

Wiele uwagi poświęciliśmy sprawom zaopatrzenia ludności w wodę, przygotowujemy się na sezon 

największego rozbioru. Przeprowadziliśmy prace modernizacyjne SUW i jeśli jakieś czynniki 

zewnętrzne nie popsują sprawy, to nie powinno być kłopotu z wodą. Awaria spowodowana przez 

firmę wykonująca gazociąg została usunięta pod nadzorem uprawnionego inspektora i mamy 

nadzieję, że wykonawcy gazociągu będą ostrożniejsi. Z dobrych wiadomości w tym obszarze 

odzyskaliśmy od największego dłużnika już całą kwotę długu (z ponad 80 tys. zł zadłużenia z tyt. 

dostaw wody i odbioru ścieków). Planujemy w najbliższym czasie kilka odcięć wody osobom, które 

notorycznie nie płacą za wodę. 



Trwają prace na budowie budynku świetlicy w Rogowej i Kolonii Wawrzyszów. Budynki pięknieją 

z tygodnia na tydzień. Przewidywany termin zakończenia to koniec pierwszego kwartału 2023 r. W 

GOK-u w Wolanowie pięknieje już z jednej strony elewacja budynku. Wykonawca ma opóźnienie 

w realizacji, jakieś 2-3 m-ce. Jednocześnie wybudowanie przez PGE nowego przyłącza do budynku 

jest w wariancie optymistycznym planowane na koniec lipca.  

Nadal nie mamy rozstrzygnięcia co do zasiedzenia działek z wniosku złożonego w kwietniu 2020 r. 

Obecnie przygotowujemy wnioski do sądu o zasiedzenie działek w obrębie geodezyjnym Mniszek, 

Wymysłów i Garno. W obrębach Ślepowron, Sławno, Podlesie złożyliśmy wnioski o komunalizację 

działek drogowych. Jeśli nam się uda będziemy tą droga próbować uregulować własność dróg w 

innych sołectwach, na ile pozwolą przepisy. Nadal też nie mamy zatwierdzonych przez powiat 

podziałów w Mniszku, związanych z wydzieleniem drogi na terenie objętym MPZP, bo geodeta nie 

dopełnił wszystkich formalności i procedura się przedłuża.  

W dniu 5 czerwca przy szkole w Wolanowie, odbył się ekojarmark Św. Doroty, który wydaje się 

udaną imprezą – było wiele trakcji dla dzieci, dorośli mogli złożyć deklaracje o emisyjności 

budynku. Wiem że niektórzy specjalnie po to przyszli. Było wiele konkursów, w tym na wiersz o 

Św. Dorocie i na potrawę z warzyw. W tym miejscu pragnę serdecznie podziękować twórcom, 

którzy podjęli trud stworzenia wiersza i wzięli udział w konkursie oraz kołom gospodyń wiejskich z 

Bieniędzic, Chruślic, Wawrzyszowa, Mniszka oraz ze Skrzynna, które przygotowały przepyszne 

potrawy i wzięły udział w konkursie oraz uświetniały swoimi potrawami ekojarmark.  

I na koniec wspaniałe wiadomości –  

W dniu 6 czerwca ogłoszono wyniki II edycji Programu Inwestycji strategicznych Polski Ład, w 

ramach tej edycji złożyliśmy trzy wnioski – dwa na kwotę 11,5 mln zł uzyskały akceptację do 

realizacji. Przypomnę, że jest to projekt na realizację instalacji fotowoltaicznych na 9 budynkach 

publicznych oraz termomodernizacji wraz z wymiana okien starszej części budynku szkoły w 

Mniszku. Drugi projekt to realizacja infrastruktury sportowej – budowa boiska przy szkole w 

Mniszku, budowa boiska przy szkole w Sławnie oraz budowa hali sportowej przy szkole w 

Bieniędzicach. Wartość projektów 11 497 000 zł, dofinansowanie 90%, ale nie więcej niż 

10 347 300 zł. Dlatego, żeby już rozpocząć przygotowanie dokumentów do postępowania 

przetargowego już dziś wprowadzamy te zadania do budżetu, a raczej zmieniamy ich nazwy, bo w 

budżecie na b.r. mamy kwotę 70 tys. zł na projekty w tym zakresie. 

I jeszcze kilka m-cy temu złożyliśmy do Urzędu Marszałkowskiego wniosek na wymianę lamp 

sodowych na ledowe w ramach Programu „Mazowsze dla klimatu” wzdłuż drogi krajowej na tych 

odcinkach gdzie nie jest planowana budowa nowego oświetlenia ok. 90 lamp od Ślepowronu do 

Kolonii Wolanów i uzyskaliśmy dofinansowanie w wysokości 100 tys., które jednocześnie nie 

może stanowić więcej niż 39% wartości inwestycji, toteż dziś w projekcie zmian do budżetu 

proponujemy wprowadzenie takiej inwestycji o wartości 300 tys. zł. Tu bardzo szybko musimy 

ogłosić przetarg, bo zrobione i zapłacone musi być do 15 listopada.   

Otrzymaliśmy również wnioskowane 20 tys. zł, dla dwóch sołectw z MIAS – Kolonia Wawrzyszów 

i Waliny. Oraz kwotę 5 136 zł na czujniki czadu z Urzędu Marszałkowskiego. 

Kończąc chcę jeszcze pochwalić się Państwu, bo uważam że to również wyróżnienie dla Gminy 

Wolanów – otóż 13 czerwca zostałam uhonorowana Orłem WPROST w kategorii Mazowiecki 

Samorządowiec, za pasję i pracę na rzecz samorządu. Wydawca „Wprost” wręcza Orły cyklicznie. 

Wybiera i wyróżnia wybitne firmy i jednostki w poszczególnych województwach. Nagrodę tę 

dedykuję Mieszkańcom gminy Wolanów, aby wierzyli, że troską Rady Gminy i Wójta jest jakość 

życia Mieszkańców. I że praca na rzecz tej jakości jest dostrzegana również z zewnątrz gminy.” 

 

Ad. 6 

W danym punkcie posiedzenia nie poruszono żadnych tematów. 

 

Ad.7  

Raport o stanie Gminy Wolanów za 2021 rok (raport w załączeniu) 

 



Ad. 7a  

Wójt Gminy Wolanów Pani Ewa Markowska – Bzducha zaprezentowała Raport o stanie 

Gminy Wolanów za 2021 rok (w załączeniu) 

 

Ad. 7b  

Przewodniczący Rady Gminy Wolanów Pan Jacek Murawski poinformował, że Wójt Gminy 

Wolanów zgodnie z art. 28aa ustawy o samorządzie gminnym przedłożył Radzie Gminy  „Raport  

o stanie Gminy za 2021 rok”. Dokument ten obejmuje podsumowanie działalności Wójta w roku 

2021, w szczególności realizację polityk, programów i strategii oraz uchwał Rady. Zgodnie  

z ustawą w debacie nad raportem mogą również uczestniczyć Mieszkańcy wg kolejności zgłoszeń. 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęły zgłoszenia mieszkańców do udziału  

w debacie.  

Następnie Przewodniczący zaprosił do debaty nad raportem. 

Nie zgłoszono żadnych pytań ani zastrzeżeń do przedstawionego. raportu. 

 

Ad. 7c  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Wolanów wotum zaufania.  

Następnie przystąpiono do głosowania nad ww. projektem uchwały.  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLV/318/2022 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Wolanów wotum zaufania została podjęta jednogłośnie 14 głosach „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie  

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego zakładu opieki zdrowotnej - Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wolanowie  za 2021 rok. 

Do ww. projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały, gdzie  

w głosowaniu jawnym uchwały Nr XLV/319/2022 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego zakładu opieki zdrowotnej - Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wolanowie za 2021 rok została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” (uchwała w 

załączeniu). 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie  

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury -  Gminnego Centrum Kultury 

i Biblioteki za 2021 rok. Do ww. projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały, gdzie  

w głosowaniu jawnym uchwała Nr XLV/320/2022 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego instytucji kultury - Gminnego Centrum Kultury i Biblioteki za 2021 rok została 

podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 10 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy i sprawozdania finansowego za 2021 rok (sprawozdanie 

w załączeniu) 

 

Ad. 10a.  

Wójt Gminy Wolanów Pani Ewa Markowska – Bzducha poinformowała, że  esencja 

sprawozdania była zawarta w Raporcie o stanie Gminy Wolanów przedstawionym w punkcie  7a 

porządku (sprawozdanie w załączeniu). 

 

Ad. 10b.  



Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał uchwałę Nr 3.e./240/2022 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 28 kwietnia 2022 roku 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wolanów sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za rok 2021 (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 10c.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski wywołał dyskusję. 

Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 

 

Ad. 10d.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania Wójta z wykonania budżetu za 2021 rok i sprawozdania 

finansowego.   

Do ww. projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

W głosowaniu jawnym uchwała XLV/321/2022 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania Wójta z wykonania budżetu za 2021 rok i sprawozdania finansowego została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami „za”  (uchwała w załączeniu).     

 

Ad. 11  

Absolutorium dla Wójta Gminy za 2021 rok. 

 

Ad. 11a.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał uchwałę  

Nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy Wolanów z dnia 30 maja 2022 roku w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2021 rok. (uchwała w załączeniu)   

 

Ad. 11b.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał uchwałę Nr 3.f./275/2022 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 13 czerwca 2022 roku 

w sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Wolanowie w 

sprawie udzielenia Wójtowi absolutorium z wykonania budżetu za rok 2021 (uchwała w 

załączeniu). 

 

Ad. 11c.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski wywołał dyskusję. 

Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 

 

Ad. 11d.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad ww. projektem uchwały.   

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLV/322/2022 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium  z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok została jednogłośnie podjęta 14 głosami „za”  

(uchwała w załączeniu). 

Nastąpiły gromkie brawa.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski podziękował Pani Wójt za trud włożony w 

pracę  przy realizacji ubiegłorocznego budżetu. 

Następnie delegacja Państwa Radnych, Sołtysów, Pracowników Urzędu Gminy oraz 

Dyrektorów placówek oświatowych z terenu Gminy Wolanów, wręczyła Pani Wójt Ewie 

Markowskiej - Bzducha kwiaty oraz upominki jako wyraz ogromnej wdzięczności za wkład pracy 

przy realizacji ubiegłorocznego budżetu gminy. 

O godz. 15.40 za zgodą Przewodniczącego Rady Gminy Wolanów obrady opuścili radni: 



Pani Teresa Pankowska oraz Pan Marcin Ciężkowski.  

W dalszej części posiedzenia w swoim wystąpieniu Pani Ewa Markowska – Bzducha - Wójt 

Gminy Wolanów podziękowała pracownikom Urzędu Gminy, Radnym, Sołtysom oraz 

Kierownikom jednostek organizacyjnych za kolejny rok wspólnej pracy dla dobra społeczności 

Gminy Wolanów, za zaangażowanie i ciężką pracę w minionym 2021 r. Jest to ogromny komfort, 

kiedy pracuje się zgodnie, dzięki temu można koncentrować się na efektywnym realizowaniu zadań 

- dodała.  

 

Ad. 12 

Skarbnik Gminy Pan Dariusz Gocel przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolanów na lata 

2021 – 2029.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XLV/323/2022 w sprawie wprowadzenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolanów na lata 2022 – 2032 została przyjęta 

jednogłośnie 12 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 13 

Skarbnik Gminy Wolanów Pan Dariusz Gocel przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w Uchwale budżetowej na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały.  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLV/324/2022 w sprawie zmian w Uchwale budżetowej 

na 2022 rok została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 14  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wolanów. 

Do ww. projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący  Rady Gminy Wolanów Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w ww. sprawie. W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLV/325/2022 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wolanów została jednogłośnie podjęta 12 głosami 

„za”  (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 15 

W wolnych wnioskach i informacjach Sekretarz Gminy Pani Małgorzata Szczepaniak 

poinformowała, o konieczności złożona przez wszystkich właścicieli/ współwłaścicieli lub 

zarządców budynków deklaracji do CEEB. Ostateczny termin na dopięcie sprawy jest już coraz 

bliżej, a kara za niewywiązanie się z obowiązku jest wysoka - sięga nawet 5000 złotych. Centralna 

Ewidencja Emisyjności Budynków, w skrócie CEEB, ma być obszerną bazą danych, w której 

zgromadzone zostaną informacje na temat źródeł ciepła w budynkach na terenie Polski - zarówno 

mieszkalnych, jak i niemieszkalnych. Pozwoli to na określenie zapotrzebowania na podejmowanie 

działań związanych z wymianą urządzeń grzewczych na bardziej ekologiczne. Właściciele/ 

współwłaściciele lub zarządcy już istniejących budynków, w których funkcjonuje źródło ciepła, 

mają czas do końca czerwca 2022 r. na złożenie dokumentów. Natomiast właściciele/ 

współwłaściciele lub zarządcy budynków nowych, gdzie źródło ogrzewania będzie uruchamiane po 

raz pierwszy, muszą złożyć deklarację w ciągu 14 dni od jego uruchomienia. 

   

Ad. 16.  

Z uwagi na wyczerpany porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski 

podziękował za udział w posiedzeniu, po czym zamknął XLV/2022 sesję Rady Gminy Wolanów  



o godz. 16.05. 

 

 

Protokolantka Przewodniczący Rady Gminy Wolanów 

 

Monika Musiałek      Jacek Murawski 


